

Title (en)

Antenna system for vehicle.

Title (de)

Kraftfahrzeugantennensystem.

Title (fr)

Système d'antennes pour véhicule.

Publication

**EP 0325510 A2 19890726 (FR)**

Application

**EP 89400089 A 19890112**

Priority

FR 8800587 A 19880120

Abstract (en)

The invention relates to an antenna system for a motor vehicle. The antenna system includes a main antenna and a secondary interior antenna integrated with the rear window of the vehicle, the two antennas being separated by a distance of at least 725 mm, and being connected separately to a selection unit equipped with two tuners. The antenna system improves the quality of reception of frequency modulation transmissions. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne un système d'antennes pour véhicule à moteur. Le système d'antennes selon l'invention comprend une antenne principale et une antenne secondaire intérieure, intégrée à la lunette arrière du véhicule, les deux antennes étant séparées d'une distance d'au moins 725 mm, et étant reliées séparément à une unité de sélection équipée de deux tuners. Le système d'antennes améliore la qualité de réception des émissions en modulation de fréquence.

IPC 1-7

**H04B 7/08**

IPC 8 full level

**H01Q 1/12** (2006.01)

CPC (source: EP)

**H01Q 1/1271** (2013.01)

Cited by

EP0562607A3; US5581264A; US10116035B2; US9975805B2; US11535555B2

Designated contracting state (EPC)

BE DE FR GB IT LU

DOCDB simple family (publication)

**EP 0325510 A2 19890726; EP 0325510 A3 19910508; EP 0325510 B1 19950405**; DE 68921998 D1 19950511; DE 68921998 T2 19951026;  
FR 2626111 A1 19890721; FR 2626111 B1 19900427

DOCDB simple family (application)

**EP 89400089 A 19890112**; DE 68921998 T 19890112; FR 8800587 A 19880120